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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2016 

z XXVII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 25 listopada 2016 r. od godziny 14
00

 do 15
00 

w sali nr 9 Urzędu 

Miejskiego w Wyrzysku 

Obecni: 

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1, 

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,    

 Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

 Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy, 

 Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk, 

 Ireneusz Subczyński– Radca Prawny. 

    

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska: 

 Anna Kubich – inspektor ds. ochrony środowiska, 

 Daria Stranz – Kierownik Ref. GNRiL, 

 Kamila Bąk – inspektor ds. OZKS, 

 Mateusz Murach – podinsp. ds promocji i rozwoju gminy, 

 Wiesław Nowicki – Kierownik Ref. IRiGK, 

 Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego, 

 Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki. 

 

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych: 

 Hanna Łapacz – Kierownik M-GOPS w Wyrzysku, 

 Beata Borowczak – Kierownik OSiR, 

 Magdalena Strzałkowska- Dyrektor SAPO, 

 Magdalena Smełsz –  Dyrektor M-GOK w Wyrzysku, 

 Marek Charczun – Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku, 

 Andrzej Chałabiś – Dyrektor SAM. 

 

Inni goście: 

 Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile, 

 Jarosław Wojciechowski – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku, 

 Barbara Piorunowska – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska, 

 Agata Kędzior – Przewodnicząca Młodzieżowej rady Miejskiej w Wyrzysku, 
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 prasa, 

 Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2, 

 Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.   

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym                            

z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach: 

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 rok, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wyrzysk na lata 2016-2028, 

3) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyrzyska, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                          

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2016 rok, 

6) Programu współpracy Gminy Wyrzysk z organizacjami pozarządowymi, kościelnymi 

osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi oraz stowarzyszeniami jednostek samorządu 

terytorialnego działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2017. 

   9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych             

 w okresie międzysesyjnym. 

    10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach        

            oraz odpowiedziach na te interpelacje. 

    11. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

    12. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                                

    13. Wolne głosy i wnioski. 

    14. Zakończenie obrad. 
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Przebieg obrad: 

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – 

Pan Stefan Rymer. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości. 

Następnie Przewodniczący Rady dodał, że swoją nieobecność prosiła usprawiedliwić radna Rady 

Powiatu w Pile, Pani Iwona Schulz. 

 

Ad. 2 Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 15 

radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu. 

 

Ad. 3 Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objęła radna, Pani 

Katarzyna Kowalska.   

 

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy 

do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian? 

Propozycji nie zgłoszono. 

 

Następnie Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że przed rozpoczęciem kolejnego 

punktu porządku obrad chciałby odnieść się do przedstawienia pewnej informacji. W dniach 16-17 

kwietnia br. odbył się 24-godzinny bieg charytatywny dla Weroniki. Natomiast w poprzednią sobotę 

odbyło się podziękowanie za to, że tak wiele osób wzięło w tym udział. Pozwoliło to na zbiórkę 

pieniędzy w kwocie 16.820,55 zł na protezę dla Weroniki. W związku z tym Przewodniczący Rady 

odczytał treść podziękowania skierowanego do Rady Miejskiej w Wyrzysku: 

,,Serdeczne podziękowania dla Rady Miejskiej w Wyrzysku za okazałe wsparcie i pomoc przy 

organizacji 24-godzinnego Biegu Charytatywnego dla Weroniki, który odbył się 16-17 kwietnia br. 

w Osieku nad Notecią. Akcja charytatywna zakończyła się wielkim sukcesem. Dzięki 

bezinteresownemu zaangażowaniu wielu osób, w ramach zbiórki o numerze 2016/1199/KS 

zebraliśmy 16.820,55 zł. Pieniądze zostały złożone na specjalnie utworzonym przez Komitet 

Społeczny koncie w Nadnoteckim Banku Spółdzielczym w Białośliwiu, oddział w Wyrzysku. 

Zebrana kwota umożliwiła zakup specjalistycznej protezy kończyny dolnej i zapewniła rehabilitację 

dla Weroniki, uczennicy Gimnazjum w Osieku nad Notecią. Życzymy Państwu radości i wszelkiej 

pomyślności w życiu zawodowym i osobistym” Gimnazjum im. Jana Pawła II w Osieku nad 

Notecią i TSK ,,Orzeł-Osiek”.    

W dalszej części Pan S. Rymer powiedział, że takie podziękowania zostały skierowane również               

na rzecz Komisariatu Policji w Wyrzysku, dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Wyrzysku 
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oraz dla uczestników biegu. 

W związku z tym Przewodniczący Rady złożył podziękowania na ręce Komendanta Komisariatu 

Policji w Wyrzysku - Pana Jarosława Wojciechowskiego, Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Kultury w Wyrzysku – Pani Magdaleny Smełsz oraz na ręce Sołtysa Osieka nad Notecią – Pani 

Ewy Pawlaczyk. 

 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze 

Rady, a także przed Sesją i była zatem możliwość zapoznania się z jego treścią. W związku                

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu? 

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 15 radnych przyjęła protokół z XXVI sesji 

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się dnia 28 października 2016 roku. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym                           

z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacje zostały przekazane i następnie otworzył 

dyskusję. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym oraz informacja z realizacji 

uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku podjętych na XXVI sesji w dniu 28 października 2016 r. 

stanowi załącznik nr 4. 

 

Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Pan Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że w dniu 

wczorajszym odbyła się sesja Rady Powiatu w Pile, podczas której porozmawiał z Dyrektorem 

Tuszyńskim, który poinformował, że rów na ulicy Leśnej w Osieku nad Notecią został pogłębiony, 

a przejazdy na posesję obniżone. Natomiast jak jeszcze coś nie będzie grało z odprowadzeniem 

wody z drogi, to na wiosnę zobowiązał się do poprawy. Następnie Pan S. Wełniak powiedział,                   

że na Klubie Wicestarosta poinformował, że wszystkie gminy zostaną po równo podzielone 

środkami na drogi. W Gminie Wyrzysk obiecali poprawę odcinka asfaltu w miejscowości 

Gleszczonek oraz wykonanie chodnika do Glesna. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer podziękował za przedstawione informacje i następnie 

umożliwił zadawanie pytań. 
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Radny, Pan Leszek Matuszewski zapytał, co dzieje się z chodnikiem na ulicy Dworcowej oraz czy 

zapadły już jakieś decyzje? Kontynuując radny powiedział, że przychodzą mrozy i będzie tak 

wyglądało jak z ulicą Staszica gdzie wszystko się rozjeżdżało. Następnie radny powiedział,                     

że na ulicy Dworcowej znajduje się zagłębienie, co było poruszane już niejednokrotnie. 

Pan Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział, że przetarg                  

na chodnik już się odbył i został wybrany wykonawca. Natomiast dowie się kto jest wykonawcą 

oraz od kiedy zaczną się prace. Następnie Pan S. Wełniak powiedział, że zaniżenia na ulicy 

Dworcowej zostały już zgłoszone lecz nie ma odzewu. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odnośnie budowy chodnika                 

na ulicy Dworcowej, to w środę został przekazany plan budowy chodnika i od poniedziałku roboty 

mają ruszyć. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że oby szybciej z ruszeniem te roboty nie zostały               

z zimą. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach: 

 1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r., 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały był przedmiotem obrad poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.   

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady           

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie zmian                

w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r. 

Radny, Pan Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 21 listopada br.   

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja Finansów                

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w przedmiotowym 

zakresie? 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”,1 głosie ,,przeciw” oraz 1 

głosie ,,wstrzymującym”. 

Uchwała Nr XXVII/212/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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 2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wyrzysk na lata 2016-2028, 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały był przedmiotem obrad poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.   

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady           

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały zmieniającej uchwałę   

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2016-2028. 

Radny, Pan Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 21 listopada br.   

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Natomiast Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska opowiedziała się następująco: 3 członków głosowało ,,za” oraz              

1 członek ,,wstrzymał się „ od głosu. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja Finansów               

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w przedmiotowym 

zakresie? 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”,1 głosie ,,przeciw” oraz 1 

głosie ,,wstrzymującym”. 

Uchwała Nr XXVII/213/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 3) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyrzyska, 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały był przedmiotem obrad poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady           

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyrzyska. 

Radny, Pan Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 21 listopada br.   

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja Finansów                               

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w przedmiotowym 

zakresie? 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Wobec nie podjęcia  dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr XXVII/214/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                          

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały był przedmiotem obrad poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady           

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2016 rok. 

Radny, Pan Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 21 listopada br.   

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja Finansów                   

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w przedmiotowym 

zakresie? 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Wobec nie podjęcia  dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr XXVII/215/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2016 rok, 
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Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały był przedmiotem obrad poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady           

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

Radny, Pan Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 21 listopada br.   

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja Finansów                

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w przedmiotowym 

zakresie? 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Wobec nie podjęcia  dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr XXVII/216/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 6) Programu współpracy Gminy Wyrzysk z organizacjami pozarządowymi, 

kościelnymi osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi oraz stowarzyszeniami 

jednostek samorządu terytorialnego działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań 

publicznych na rok 2017. 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały był przedmiotem obrad poszczególnych 

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.   

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady           

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały w sprawie Programu 

współpracy Gminy Wyrzysk z organizacjami pozarządowymi, kościelnymi osobami prawnymi               

i jednostkami organizacyjnymi oraz stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego 

działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2017. 

Radny, Pan Piotr Kuna poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 21 listopada br.   

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu w dniu 22 listopada br. Komisja Finansów               

i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa jednogłośnie 
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pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że taki program uchwalany jest     

co roku, a jest potrzebny aby móc ogłosić konkursy na dotacje. Program ten jasno określa                    

na co mogą być udzielane dotacje, jakie kryteria musi ktoś spełniać kto o takie dotacje będzie się 

zwracał. Kontynuując Pani Burmistrz dodała, że zachęca Sołtysów oraz przedstawicieli 

stowarzyszeń aby po uchwaleniu zapoznali się z tym programem. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w przedmiotowym 

zakresie? 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Wobec nie podjęcia  dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr XXVII/217/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Opinie komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku dotyczące materiałów na XXVII sesję Rady Miejskiej                  

w Wyrzysku w dniu 25 listopada 2016 r. stanowią załącznik nr 11 do protokołu.  

 

O godzinie 14:30 Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę. 

O godzinie 15:40 wznowiono obrady. 

Po przerwie na salę obrad nie powrócił radny, Pan Piotr Kuna. 

 

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że razem z Panem Stefanem Wełniakiem brał 

udział w podsumowaniu  biegu charytatywnego, a zaproszenie otrzymali wszyscy radni i w miarę 

możliwości kto mógł, to uczestniczył. 

 

Ad. 10 Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja międzysesyjna. 

 

Ad. 11  Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że musi poruszyć dość nieprzyjemną sprawę gdyż 

został zobligowany przez mieszkańców ulicy Pięknej. Wyjaśniając radny dodał, że mieszkańcy 
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pytają, jakie miały zadanie śmieci, które zostały przywiezione w dniu wczorajszym na ulicę Piękną. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odda głos Panu Zastępcy 

Burmistrza. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że Pan radny jest w błędzie                  

i szkoda iż tego nie sprawdził ponieważ nie były to śmieci lecz skruszony gruz, który mieszkańcy 

Osieka nad Notecią jak i gminy wozili na teren SKR-u, a ten gruz został skruszony. Oczywiście                   

w tym gruzie znalazły się płytki ceramiczne i szkło gdyż mieszkańcy nie przestrzegali określonych 

zasad. W związku z tym rzeczywiście na ulicy Pięknej znalazły się kawałki płytek, które podobno 

mieszkańcy wyzbierali. Natomiast w dniu dzisiejszym osoby sprzątające doprowadziły tę drogę               

do bardzo dobrego porządku. Następnie Pan T. Perliński przedstawił zrobioną fotografię stanu drogi                  

i dodał, że rzeczywiście znalazły się tam kawałki płytek lecz świadczy to o kulturze osób 

przywożących gruz gdyż była mowa o gruzie, cegłach czy betonie, a trudno było przy załadunku 

wybrać kawałki płytek. Natomiast wszystko zostało zrobione i wygląda znakomicie jeżeli chodzi            

o drogę gruntową.                           

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że musi się ustosunkować do słów Pana Burmistrza 

gdyż był wczoraj wieczorem i widział co wybierali mieszkańcy z tej drogi. Natomiast słowo 

,,śmieci” nie jest jego słowem lecz jest słowem mieszkańca, który dzwonił około godziny 8 do Pani 

Burmistrz w tej kwestii. Kontynuując radny dodał, że był również sprawdzić stan tej ulicy po tym 

jak brygada trzech osób wygarynała grabkami te kamienie i pozostałości. Zrozumiałe jest to, że był 

zamiar doprowadzania tej ulicy do porządku ale ona nie jest idealna i taka nie będzie dopóki nie 

zostanie utwardzona, a jest to droga do szkoły, którą chodzą dzieci. Kończąc radny powiedział,              

że Państwo mają bezpieczeństwo dzieci na sercu, które bardzo mocno leży, a dziwi się, że aż tak 

mocno gdyż odbija się to gruzem mieszkańcom. Natomiast mieszkańcy najprawdopodobniej nie 

doceniają słowa śmieci lub przesadzili z niektórymi inwektywami. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że nie chciałby polemizować             

z Panem radny gdyż powiedziane zostało, że jak na drogę gruntową to jest ona w dość dobrym 

stanie. Natomiast wracając do tematu bezpieczeństwa, to im jest więcej dziur to samochody wolniej 

jeżdżą, czyli bezpieczeństwo jest większe. Następnie Pan T. Perliński dodał, że daleki jest od tego 

aby były dziury lecz chodnik jest i dzieci mogą spacerować chodnikiem, a na miarę możliwości  

zostaną wybudowane takie drogi gruntowe. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że nie będzie polemizował gdyż to nie ma sensu,               

a zaczyna to zakrwawać na Bareje, im więcej dziur tym lepiej. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że w dniu wczorajszym była świadkiem sytuacji 

gdzie od strony Osieka szła mieszkanka z dwójką dzieci. Dochodząc do przejazdu kolejowego              

na drodze wojewódzkiej w miejscu gdzie droga wojewódzka dochodzi do terenu kolei znajduje się 
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wieka jama. Wyjaśniając radna dodała, że znajduje się tam dużo wody na części drogi 

wojewódzkiej oraz terenie kolei gdzie jedno z tych dzieci wpadło i całe się zamoczyło. W związku 

z tym mieszkanka zwróciła uwagę i powiedziała, że teraz radna widzi co się tutaj dzieje. Natomiast 

nie wszyscy rozumieją, że drogi są podzielone i jest to droga wojewódzka, a dalej jest teren kolei. 

Kończąc radna dodała, że chciałaby zgłosić ten problem żeby kolej coś z tym zrobiła oraz miejsce              

na drodze wojewódzkiej, która ma kiedyś być robiona. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w poniedziałek stosowana 

informacja zostanie przekazana do Wojewódzkiego Zarządu Dróg i oczywiście do kolei. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział, że od poniedziałku nie ma prądu na części ulicy 

Dworcowej. Natomiast wiadomo, że jest to zgłaszane i należy czekać  ponieważ  trwa to jakiś okres 

i wszyscy są cierpliwi. W związku z tym radny zapytał, czy nie można byłoby wymóc aby firma 

tym zarządzająca usuwała takie usterki troszeczkę szybciej? 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że dziękuje za takie informacje lecz gdy 

taka sytuacja ma miejsce to należy odwrotnie poinformować, a nie czekać aż tyle dni do czasu sesji. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że podziela uwagi                              

i spostrzeżenia lecz z pewnością trafia się w taką sytuację gdzie jednostka zajmująca się 

oświetleniem ma tak dużo awarii, że zastosowała jakąś kolejkę. Kontynuując Pan T. Perliński dodał, 

że ma dobrą relację z Panem Dyrektorem i postara się aby takie sytuacje, aż tak długo się nie 

przeciągały. Natomiast takie awarie zgłaszane są w trybie natychmiastowym lecz to nie zależy                 

od gminy i takie telefony wykonywane są ponownie lecz ma się nadzieje, że takie sytuacje o tak 

długim czasie nie będą miały już miejsca. 

Ad. 12 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.       

Żaden z obecnych Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli nie zabrał głosu. 

 

Ad. 13   Wolne głosy i wnioski. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że chciałby przekazać wszystkim  bardzo radosną 

informację gdyż na peronie w Osieku w stronę Bydgoszczy będą postawione wiaty. Natomiast w tej 

chwili trwa przygotowywanie wylewek i prawdopodobnie po niedzieli takie wiaty zostaną 

zamontowane. Kontynuując radny dodał, że starania mieszkańców oraz jego interpelacje, jak                     

i pisma jakie wysyłał urząd do PKP trwały prawie dwa lata, a jak można zauważyć finał nastąpi             

po niedzieli. Natomiast należy czynić ukłony w stronę Pani Burmistrz ponieważ z tego co 

wiadomo, to Pani Burmistrz kilka miesięcy temu naprawdę bardzo się w to zaangażowała. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że chciałaby troszeczkę 

sprostować wypowiedź Pana radnego gdyż dzięki temu, że Pan radny tak intensywnie działał                

na rzecz tej wiaty i to, że Państwo radni z Osieka bardzo optowali za tym żeby wiata tam powstała, 
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to był dodatkowy argument jako głos społeczny aby przekonać PKP żeby takie wyczekane wiaty 

wreszcie powstały. Kontynuując Pani Burmistrz dodała, że zawsze powtarza iż razem można 

zdziałać więcej lecz nie wszystkie zadania udaje się realizować w takim tempie jakby się tego 

chciało oraz nie na wszystkie instytucje ma się wpływy. Następnie Pani Burmistrz powiedziała,               

że bardzo serdecznie zaprasza wszystkich na spotkanie dotyczące planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla Gminy Wyrzysk, które odbędzie się dnia 30 listopada o godzinie 11:00 w sali sesyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyrzysku. Kończąc Pani Burmistrz poprosiła aby wyrzyski portal zamieścił taką 

informację, jaka również zostanie zamieszczona na stronie urzędu aby każdy zainteresowany 

planem gospodarki niskoemisyjnej na takie spotkanie mógł dotrzeć. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że ma prośbę do Przewodniczących 

Komisji aby przystąpili do sporządzenia planów pracy na I półrocze 2017 roku. Wyjaśniając Pan                

S. Rymer powiedział, że chciałby aby na drugiej sesji w miesiącu grudniu zostały podjęte wszystkie 

plany pracy. Pierwszą sesję budżetową przewiduje się w dniach 15-16 grudzień gdyż materiały 

dotyczące budżetu na 2017 rok wszyscy radni otrzymali i w związku z tym będzie dość czasu aby 

móc się z nimi zapoznać. Natomiast druga sesja czyszcząca przewidywana jest na 29 grudnia aby 

móc dopiąć do końca wszystkie sprawy związane z budżetem. Kończąc radny dodał, że obie sesje 

odbędą się od godziny 13:00, a termin składania propozycji do planu pracy Rady Miejskiej                        

i projektów planu pracy poszczególnych Komisji wyznacza się do dnia 12 grudnia br.   

 

 

Ad. 14 Zakończenie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 15:00 Przewodniczący 

Rady zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego. 
 

 

Protokół sporządziła:       Przewodniczący Rady 

Dagmara Pinkowska         (-) Stefan Rymer 

podinsp. ds. obsługi rady gminy      


